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Volby děkana na Matermaticko-fyzikální fakultě Univerzity
Karlovy v Praze

ČRo 1 - Radiožurnál, 30.3.2012, 17:06, Pořad: Dvacet minut Radiožurnálu, Téma: Filozofická fakulta

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
700 zaměstnanců, 3,5 tisíce studentů a zhruba miliardový rozpočet - to jsou základní data Matematicko-fyzikální fakulty
Univerzity Karlovy v Praze, a to všechno bude muset zvládnout nový děkan této fakulty, který vzejde z voleb v půli
dubna. Až doposud jde vlastně o standardní situaci v akademické instituci. Na matfyzu je ale zajímavé to, že jedním
ze dvou kandidátů na nového děkana je muž s datem narození rok 1986, začíná Dvacet minut Radiožurnálu, přeji vám
dobrý poslech. Tomáš Jirotka, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy.
Dobrý den.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Dobrý den.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Je vám 25 let, jak jste došel k tomu, že pro vás bude v tomto věku nejlepší vést instituci jako je matfyz?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já nevím, jestli to bude nejlepší pro mě, nicméně já si myslím, že matfyz potřebuje nějakou změnu a myslím si, že pro
matfyz je potřeba, aby ho vedl nějaký mladý člověk, který mu chce dát nějakou novou vizi, nějakou novou tvář. Čili ano,
já si můžu myslet, že pro mě by bylo mnohem lepší zabývat se nějakým problémem, který mám šanci řešit efektivně
a aplikovat v něm svoje poznatky, prostě svůj smysl pro inovaci, ale zároveň si myslím, že i můžu posloužit nějak této
společnosti a můžu posloužit nějak té škole, která mi velmi přirostla k srdci a mám ji velmi rád.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Máte představu, kdybyste se stal děkanem matfyzu, čím vším byste byl handicapován?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Jistě tak ten věk určitě bude handicap. Spousta třeba starších profesorů ke mně nemusí mít respekt nebo dovedu si
představit samozřejmě, že ty argumenty, které slyším, tak jsou, že zkrátka nemám ty zkušenosti, a to je určitě zásadní
argument, já jsem si toho vědom, že jsem žádnou podobnou instituci nevedl a je to skutečně věc, na kterou moji oponenti
upozorňují a je to legitimní.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Na druhou stranu, a na to ani nemusí upozorňovat oponenti, vy, pokud se úplně nepletu, máte titul magistra z matfyzu.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Ano.
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Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Pokud byste byl děkanem, tak budete šéfovat lidem s akademickým titulem o úroveň dvě nebo tři vyšší, tak by mě
zajímalo, jestli si myslíte, tak, jak znáte akademické prostředí, že bude bez problémů, aby děkan-magistr šéfoval
docentům nebo profesorům?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
No, o matfyzu se jako rádo říká a rádi to říkají i lidé tam uvnitř, že je vstřícný, že je tam kolegiální prostředí. Ono to až
tak možná nemusí být pravda, to asi cítíme a myslím, že v podobné situaci byl i pan děkan Stehlík, který nyní šéfuje
Filozofické fakultě a taky se s tím vypořádal. Sice ty hlasy proti němu tam byly a jsou určitě pořád, ale asi není to
nemožné.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Na druhou stranu server Česká pozice před časem citoval Michala Malacku, který se v roce 2001 jako 28letý stal
děkanem Právnické fakulty Univerzity Palackého v Olomouci a on říkal, cituji: "Byl to obrovský handicap. První funkční
období jsem musel všechny přesvědčovat, že to myslím s fakultou dobře a že vím, kam chci, aby směřovala. Byl jsem
na dvou bojištích, jednak jsem bojoval sám za sebe, jednak za fakultu. Navíc v tom věku, kdy jsem nastupoval do
funkce, člověk ztratí to, co je v tu chvíli nejhezčí, tedy zbytek bezstarostného mládí." Nebojíte se to, co Michal Malacka
popisoval, nebojíte se toho?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já se toho nebojím, já s tím tak trochu počítám. Jsem, šel jsem do toho s tím vědomím, že zkrátka ten boj bude na
dvou frontách.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
A pak je tady ta věc 25 let věku, to je, co zmiňoval na konci Michal Malacka z Právnické fakulty v Olomouci, neměl byste
chodit do hospody, jezdit po světě, jako užívat si?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Určitě měl, dělal bych to mnohem radši.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
No, to vypadá, jako kdybyste to bral jako nějakou osobní oběť prostě, že se pustíte do toho řídit Matematicko-fyzikální
fakultu?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Ale každý musí dělat v životě nějaké osobní oběti a možná to tak může působit, že toto je jedna z mých osobních obětí,
nicméně i přesto nasazení, které hodlám věnovat té děkanské práci, pokud budu zvolen a pokud mě pan rektor jmenuje
děkanem, tak i přesto nasazení samozřejmě budu mít nějaký volný čas, minimálně v rámci dovolené.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Na to, abyste chodil do hospody a jezdil po světě.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Tak do hospody se dá chodit po večerech, to stíhám, i když normálně pracuju v zaměstnání.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
To určitě. Kdybyste byl děkanem Matematicko-fyzikální fakulty, stál byste za svými studenty a vyšel byste s nimi do
ulic a protestoval s transparentem v ruce proti vysokoškolské reformě, tedy proti vysokoškolskému zákonu a zákonu
o finanční pomoci studentům?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Závisí na tom, jaká by ta reforma byla. Pokud ...
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Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Taková, jaká je teď?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Pokud by byla taková, jaká je teď, tak asi ne, nicméně k té reformě mám zásadní výhrady, ale myslím si, že to stádium
přípravy není ještě tak daleko, aby bylo nutno chodit do ulic. Ještě tady nemáme paragrafované znění a pořád není
jasné, jak to vlastně všechno v konkrétních detailech bude probíhat ta reforma.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
To rozhodně ano. Posloucháte Dvacet minut Radiožurnálu. Tomáš Jirotka, kandidát na post děkana na Matematicko-
fyzikální fakultě Univerzity Karlovy je dnes jejich hostem. Jak vlastně shání podporu pro svoji kandidaturu?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já jsem se obrátil s podporou zejména na studenty, protože k nim mám nejblíž, nicméně potom, co vyšlo najevo, že
tedy kandiduji, tak se mi začali ozývat různí jiní lidé i velmi vážení profesoři nebo docenti a já si té jejich podpory vážím
a jsem velmi rád, že ...

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Pardon, technická poznámka, co to znamená? Říkali - Tomáši Jirotko, kdybyste do toho šel, tak náš hlas nebo naše
podpora, která bude vtělena jaksi do akademického senátu, je vaše?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já samozřejmě nevím, jaké oni mají styky se senátory, ale mám pocit, že už to, že se mnou komunikují, že mi vyjadřují
osobní podporu, radí mi, tak je velké plus.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Napadlo mě, Senát není zas tak řekněme velký orgán, aby se nedal obejít a nedala se ta podpora předjednat, ptal
jsem se možná na to, jestli v podstatě, protože jako děkan Matematicko-fyzikální fakulty budete muset být tak trochu i
politikem minimálně v té akademické obci, jestli prostě děláte tu politickou práci?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já chci dělat politickou práci, která bude čistá, to znamená, já jsem ochoten se s těmi lidmi veřejně setkávat, bavit se s
nimi, ale abych za nimi chodil a například jim něco sliboval, nabízel, to opravdu dělat nechci.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Máte odhad, jak to teď, jak dlouho vlastně 18 dní před volbou vypadá, co se týče rozložení sil mezi vámi a dalším
kandidátem?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Jednak ještě se může přihlásit někdo další, kdo zamíchá kartami.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
To rozhodně.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
A pokud jde o to rozložení sil, tak já myslím, že ta situace je dost nepřehledná, že spousta lidí je ještě nerozhodnutých
a spousta lidí velmi dobře zvažuje a velmi dobře sleduje kroky jak moje, tak i kolegy Kratochvíla.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Vy jste, pane Jirotko, v rozhovoru pro Lidové noviny kritizoval kromě jiného atmosféru na fakultě, v tom rozhovoru
jste konkrétně řekl - navíc celková atmosféra na fakultě není dobrá, někteří pedagogové mezi sebou bojují dokonce i
prostřednictvím lží a intrik. Myslím, že takové chování do akademického chování nepatří. Jak jste na to přišel, že takové
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chování do akademického prostředí nepatří? Předpokládám, že na matfyzu je konkurenční prostředí, že pedagogové si
do určité míry jsou vzájemně i konkurenty a k tomu nepatří nějaké vzájemné soupeření, rivalita?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Jistě, to k tomu patří a určitě to je i všude jinde, že jo, i na jiných fakultách, i na jiných školách, nicméně pokud se chceme
tvářit a chceme být nejlepší, tak musíme spolupracovat a musíme jít za svým cílem. Já mám obavu, že možná, protože
ten cíl není úplně jasně definován, tak některé skupinky si definují takové svoje parciální cíle a snaží se tyto cíle nějak
protlačit a to je zřejmě nějaká jejich lokální hra.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
A jak byste to odstranil?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
No, odstranit takové věci je samozřejmě těžké, je to hodně o myšlení lidí a předělávat myšlení lidí, kterým je 50, 60 let,
je samozřejmě dost nereálné, ale v první řadě je třeba zvýšit otevřenost té fakulty, otevřenost jaksi uvnitř, to znamená,
když se má jednat o nějakém dokumentu, není možné, aby ten dokument se 10krát změnil během 5 dnů a potom se
to nějak narychlo předkládalo Senátu a ještě tam se ukazovala nějaká jiná verze, která se třeba liší jenom v detailech,
ale jde o ten princip, jo. Samozřejmě, že někdy je, existuje nějaký termín, který je třeba dodržovat, aby to v tom termínu
bylo schváleno, ale tak zkrátka je třeba o těch věcech dřív, začít jednat dřív a tu podporu si vyjednat.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Vy jste říkal, že teď není minimálně z vašeho pohledu u Matematicko-fyzikální fakulty jasný cíl, kam směřuje, minimálně
podle dostupných materiálů a vyjádření zevnitř matfyzu to vypadá, že ta škola chce být centrem vědecké excelence,
něčím, co bude na špici vědeckého vývoje v České republice, to není dostatečně definovaný cíl?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
To v podstatě jako je cíl, ale já myslím, že je slabý, protože my se nemůžeme srovnávat v rámci České republiky, protože
kolik takových fakult v České republice je? Můžem se srovnávat s brněnskou fakultou přírodovědeckou jo, ale to je tak
všechno. Čili my se musíme vymanit z té české kotliny a začít se srovnávat se světem.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Máte na mysli nějaká konkrétní akademická nebo konkrétní akademická pracoviště v Německu?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já si myslím, že matfyz by měl aspirovat na to, aby se vyrovnal předním anglickým univerzitám, jo, collegím v Cambridge
a podobně, aby ti studenti sem chodili, přesně takoví studenti, kteří uvažujou o tom, že by šli studovat třeba na Oxford,
to znamená studenti z celého světa, pro které by měl být matfyz otevřený a ukázat jim, co jim může nabídnout.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Říká zatím ve Dvaceti minutách Radiožurnálu kandidát na post děkana Matematicko-fyzikální fakulty Univerzity Karlovy
Tomáš Jirotka. S tím souvisí financování fakulty. Jak to vlastně máte vymyšleno, pane Jirotko, protože jenom letos
dostanou vysoké školy zhruba o 1,5 miliardy korun méně ze státního rozpočtu, vůbec není vyloučeno, že ten pokles
peněz bude i nadále pokračovat. Kde chcete vzít peníze nebo ušetřit minimálně na ten plán, o kterém jste teď mluvil,
to znamená pozvednout školu někam k úrovni anglických nejlepších škol?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Ono, dá se na to dívat tak, že to pozvednutí je jakási investice, protože v momentě, kdy zvýšíme tu úroveň, tak pak už
ty peníze se začnou vracet. Čili jde o to najít cestu a způsob, jak ty peníze získat teď proto, abychom mohli tu školu
pozvednout a nastartovat. To samozřejmě není lehká věc vzhledem k tomu, že jak říkáte správně, to množství peněz od
státu se zmenšuje, tak já myslím, že možností je poměrně málo. Jsou tady možnosti získat peníze z evropských grantů,
nejenom tedy přímo z Evropské unie, ale i z různých jiných jaksi nadnárodních nebo mezinárodní grantů, dále pak mám
představu, že by se dalo spolupracovat intenzivněji se soukromým sektorem, například Nadační fond Karla Janečka
každým rokem uděluje grant ve výši, myslím, jednoho milionu na vývoj v matematice, což je věc zatím u nás neobvyklá.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
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Na druhou stranu, pokud se nepletu, tak Matematicko-fyzikální fakulta spolupracuje se Zdeňkem Bakalou.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Ano, vidíte.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Takže už to běží v podstatě?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
To je myslím program zaměřený na podporu studentů.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Ano.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
A to běží. Takových, takových fondů je tam více.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Možná špatně počítám, nestudoval jsem matematiku, ale když se dívám na vaše volební teze, vidím přednášky v
angličtině, zvýšení prospěchových stipendií a stipendií pro doktorandy, udržení kvality studentů a tedy případně se
smíření s jejich nižším počtem, pokud by byl nižší počet studentů, automaticky je nižší příspěvek od státu. To je pokles,
pokles financí, nebo respektive větší výdaj, to znamená, kde na to všechno chcete vzít?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já myslím, že je nutné se uskromnit na těch věcech, které jaksi nesouvisí s tou výzkumnou a vědeckou činností.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
A to je?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
No, to je administrativa, která podle mého názoru nefunguje příliš efektivně a kde jsou rezervy možná, nevím, v jakých
řádech, ale budou to určitě miliony korun, které se tam dají ušetřit, jsem o tom přesvědčen. A samozřejmě to souvisí s
těmi zahraničními studenty možná, už dnes pochopitelně ti studenti mají právo se na matfyz přihlásit a studovat tady
v angličtině, čili ta možnost tady pro ně je. Oni si za to musejí zaplatit. A například na lékařských fakultách to takhle
funguje a pro ty fakulty to je poměrně významný zdroj příjmů.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Pak ještě jedna věc, vy jste v tom zmiňovaném rozhovoru pro Lidové noviny kritizoval webové stránky matfyzu, konkrétně
jste tvrdil, že ten web je tristní, prostě špatně udělaný. Na druhou stranu, když se člověk podívá na vaše webové stránky,
pane Jirotko, tak to vypadá, teď mi promiňte to hodnocení, jako kdyby ty stránky někdo vyklopil z Wordu přímo jaksi do
webu. Tak neměl by být kandidát či budoucí děkan konzistentní v tom, co říká a co dělá?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Tak, pokud jde o ty webové stránky, tam jde o dvě roviny. Jednak je tam grafická úprava a jednak je tam obsahová
stránka věci. Samozřejmě já nejsem grafik a tou grafickou stránkou jsem se nezabýval, myslím si, že ten můj volební
web je něco dočasného a podle mého názoru nemá cenu do takových věcí investovat prostě nějaké zásadní sumy,
že jo, abych prostě ...

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Nemá cenu investovat do volebního materiálu de facto, když chcete být děkanem matfyzu?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
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Ano, já mám pocit, že jde hlavně o to připravit dobrý program a já ten program neustále piluji a pracuji na něm a je to to
hlavní, co já chci nabízet. Ten můj web je v podstatě jenom informační kanál, kterým ty informace proudí.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Zatímco web matfyzu by měl být něco jiného?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
On taky musí být informačním kanálem, kterým proudí informace, ale ty informace tam musí být přehledně utřízené,
musí, aby ti lidé nemuseli hledat složitě to, co potřebují. Já stále i po 5 letech studia jsem měl vždycky problém, když
jsem přišel na tu úvodní stránku matfyzu a přesně jsem věděl, co chci, tak jsem to nikdy nemohl najít, vždycky jsem
musel aspoň 5 minut tam lovit to, co vlastně potřebuji. Není tam prostě vidět žádný koncept těch webových stránek. Ty
stránky se vyvíjejí už možná 15 let, já nevím, a připadá mi to tak, že se tam vždycky jenom něco přidá a vůbec jako
nepřemýšlí o tom celkovém vyznění.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Ještě jednou připomínám, že posloucháte Dvacet minut Radiožurnálu, dnes s kandidátem na post děkana na
Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy Tomášem Jirotkou. No, a pak čistě jedno matematické téma, z
matematiky by se mělo povinně maturovat, byla chyba, že ministři školství dříve její význam přehlíželi, to jsou slova
prezidenta Václava Klause z tohoto týdne. Souhlasíte s ním?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Ano, já s panem prezidentem v tomto souhlasím. Myslím, že aspoň nějaká základní zkouška z matematiky by měla být
povinná pro každého, kdo se chce pyšnit titulem maturant a mám pocit, že pokud dnes se stává, že i třeba na ten matfyz,
když nebyly přijímačky, choděj lidi, kteří neuměli vyřešit kvadratickou rovnici nebo neuměli správně používat trojčlenku,
tak to je smutné, to prostě takhle nemá vypadat absolvent střední školy podle mého názoru.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Vůbec nepochybuji o tom, že by do prvního ročníku na matfyz měli chodit lidé, kteří umí matiku nebo aspoň její základy,
na druhou stranu opravdu každý maturant na jakémkoliv typu střední školy potřebuje matematiku, je to důležité?

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já myslím, že ano, matematika poskytuje celkový návod, jak přemýšlet, jak se vyrovnávat s různými otázkami, úlohami a
samozřejmě matematika není jenom o počítání, to je velká chyba, je to tak ve společnosti možná zažité, že matematika
je, musí se tam něco sčítat, násobit, ale ono to tak není, matematika je hlavně o způsobu přemýšlení. A myslím si, že
člověk, který se dívá na ty věci matematickým pohledem, tak dokáže střízlivěji uvažovat o tom, co si čte například.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Není vyloučeno, že už 18. dubna, kdy proběhne volba nového děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity
Karlovy bude jasné, jestli Tomáš Jirotka, dnešní host Dvaceti minut, bude i novým děkanem. Pane Jirotko, díky za váš
čas a hezký podvečer. Na shledanou.

Tomáš JIROTKA, absolvent a kandidát na post děkana na Matematicko-fyzikální fakultě Univerzity Karlovy
--------------------
Já děkuji za pozvání. Na shledanou.

Martin VESELOVSKÝ, moderátor
--------------------
Martin Veselovský byl u mikrofonu Českého rozhlasu 1 Radiožurnálu. Přeji vám příjemný poslech.


